



THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS



May 29-31 2008
29-31 mai 2008

COMO

Italy

INSOLVENCY BUY-OUTS:
Acquiring businesses in distress

INSOLVENCY BUY-OUTS:
Reprise des entreprises en crise



With the support of / Avec le soutien de:



ASSOCIATION INTERNATIONALE DES JEUNES AVOCATS - INTERNATIONAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS

Introduction

For good or bad, in the recent years the paths of M&A and insolvency have finally crossed, to the extent that we may dare say that a new practice niche was recently born. Almost all big firms now have active insolvency law practices in which traditional insolvency lawyers and M&A practitioners share their professional skills to service an ever increasing demand.

The acquisition of distressed businesses has become one of the options for investors who, especially in periods of downturn of economy and consequent decrease of prices, are in search of business investment opportunities.

But how has this trend affected the canons of “standard” M&A practice? In other words, how different is a transaction born and carried out in the context of a distressed situation

from a regular and straightforward M&A deal? And how, in turn, has insolvency law practice been affected by the expansion of M&A into insolvency? And, finally, what is the role that employment law plays in the context of an insolvency buy-out?

The purpose of this seminar is to make a first assessment of how M&A, insolvency and employment law practice interplay when combined into an insolvency transaction, in an attempt to single out, if possible, features and trends of a new frontier of law practice.

To this end, we have put together a number of speakers and panelists whom we believe are best qualified to substantively contribute with their professional experiences to making this an interesting seminar. Come and join us in Como.



Ces dernières années, les chemins des M&A et des faillites se sont, en bien ou en mal, finalement croisés. On peut même dire qu'une nouvelle niche de la pratique juridique est née. Presque toutes les grandes études ont développé des pratiques du droit de la faillite qui réunissent les connaissances des praticiens des M&A et du droit de la faillite afin de satisfaire une demande toujours plus vaste.

L'acquisition d'entreprises en crise est devenue une des options pour les investisseurs qui, notamment dans les périodes de ralentissement économique et – par conséquent – de baisse des prix, cherchent des opportunités d'investissement.

Or, comment cette tendance a-t-elle agi sur les canons de la pratique "standard" des M&A ? En d'autres termes, quelle est la différence entre une transaction initiée et effectuée dans le contexte d'une situation de crise et une transaction M&A

régulière ? Et comment, par contre, la pratique du droit de la faillite a-t-elle été influencée par l'expansion des M&A dans le domaine des faillites ? Et, finalement, quel rôle le droit du travail joue-t-il dans le contexte des acquisitions d'entreprises en crise ?

Le but de ce séminaire est de faire une première estimation de comment les pratiques des M&A, du droit de la faillite et du droit du travail interagissent dans une transaction de faillite. Il essaiera en outre d'identifier, si possible, les particularités et les tendances d'un nouveau domaine de la pratique juridique.

A cet effet, nous avons réuni des conférenciers et des interlocuteurs qui, par leurs qualifications et leurs expériences professionnelles, garantissent un séminaire intéressant. Rejoignez-nous à Como !



Programme

Thursday, 29 May 2008

19.00 Welcome Cocktail Hotel Palace, Como (Italy)

Friday, 30 May 2008

08.45 Registration, Coffee, Hotel Palace, Como (Italy)

09.00 Welcome Addresses by Pär Remnelid, President of AIJA, Vinge, Malmö (Sweden) and **Alessandro Patelli**, Chairman of the Como Bar

09.15 When M&A meets Insolvency: a new frontier for transactional lawyers

Tommaso Foco, Ceriani e Associati, Milan (Italy)

Beat Mumenthaler, President of the AIJA Law Course Committee, Python & Peter, Geneva (Switzerland)

10.00 The key success factors for an insolvency buy-out

Martin Kraus, TaylorWessing, Munich (Germany)

10.45 Coffee Break

11.15 The perspective of business and financial advisors: how to pull through a successful insolvency buy-out. Tips for lawyers as to how best interplay with business and financial advisors

Luca Penna, Bain & Co Italy, Inc., Milan (Italy)

Andrea Silvello, Bain & Co Italy, Inc., Milan (Italy)

12.30 Lunch

14.00 Pitfalls of cross-border insolvencies

Mind the gap of EU Regulations!

Ingmar Wassenaar, Houthoff Buruma, Amsterdam (Netherlands)

Louis Verstraeten, Astrea, Antwerpen (Belgium)

14.45 Public vs Private insolvency buy-outs

Antonio Azzarà, Paul Hastings, Milan (Italy)

Clemente Perrone Da Zara, Studio Legale Brock, Travaglia, Degli Occhi e Perrone, Milan (Italy)

15.30 The Swissair Grounding: Influence of avoidance actions in deals with companies in distress

Thomas Rohner, Pestalozzi Lachenal Patry, Zurich (Switzerland)

16.15 Coffee Break

16.45 Negotiating a deal with insolvency trustees: important aspects of corporate, insolvency and labor law

Otto de Witt Wijnen, President of the AIJA Insolvency Law Commission, Kneppelhout & Korthals, Rotterdam (The Netherlands)

Panel Discussion:

Michael Staudenmayer, Stirm Staudenmayer & Koll, Fellbach (Germany)

Thomas Rohner, Pestalozzi Lachenal Patry, Zurich (Switzerland)

Louis Verstraeten, Astrea, Antwerpen (Belgium)

Roberto Podda, NCTM, Milan (Italy)

17.30 Q & A, wrap up of the day

20.30 Dinner at Villa d'Este

Saturday, 31 May 2008

08.45 Registration, Coffee, Hotel Palace, Como, Italy

09.15 Insolvency in the world of sports: case studies of Parma, Napoli and Fiorentina

Prof. Lucio Colantuoni, Professor of Sports Law, University of Milan (Italy)

10.00 Do's and Don'ts in an insolvency situation from a labor law perspective: A multi-player case study

Alexander Lentz, President of the AIJA Labor Law Commission, TaylorWessing, Hamburg (Germany)

10.45 Coffee Break

11.15 Mass lay-offs, social plans and redundancy payment schemes in a European Environment: European similarities, regional pitfalls & peculiarities during an insolvency situation

Alexander Lentz, TaylorWessing, Hamburg (Germany)

Panel Discussion:

Marta de Oliveira Pinto Trindade, Vice-President of the AIJA Labor Law Commission, Abreu Advogados, Lisbon (Portugal)

Emanuela Nespoli, Toffoletto e Soci, Milan (Italy)

Jérôme Nicolas, Python & Peter, Geneva (Switzerland)

12.30 Optional Lunch Hotel Palace, Como, Italy

20.30 Optional Dinner at "Il Crotto del Misto", Lezzeno



Programme



Jeudi 29 mai 2008

19.00 Cocktail de bienvenue à l'Hôtel Palace, Como (Italie)

Vendredi 30 mai 2008

08.45 Inscription, café, Hôtel Palace, Como (Italie)

09.00 Mots de bienvenue de Pär Remnelid, Président de l'AIJA, Vinge, Malmö (Suède) et **d'Alessandro Patelli**, Président du Barreau de Côme

09.15 Quand les M&A rencontrent la faillite: un nouveau domaine pour les praticiens des transactions

Tommaso Foco, Ceriani e Associati, Milan (Italie)

Beat Mumenthaler, Président du Comité des Cours de l'AIJA, Python & Peter, Genève (Suisse)

10.00 Les facteurs clés du succès d'un insolvency buy-out

Martin Kraus, TaylorWessing, Munich (Allemagne)

10.45 Pause-café

11.15 Le point de vue des conseillers d'affaires et financiers: comment effectuer un insolvency buy-out avec succès. Conseils pour les avocats sur comment agir le mieux possible avec les conseillers d'affaires et financiers

Luca Penna, Bain & Co Italy, Inc., Milan (Italie)

Andrea Silvello, Bain & Co Italy, Inc., Milan (Italie)

12.30 Déjeuner

14.00 Chausse-trappes des faillites transfrontalières – Attention aux Règlements UE !

Ingmar Wassenaar, Houthoff Buruma, Amsterdam (Pays-Bas)

Louis Verstraeten, Astrea, Anvers (Belgique)

14.45 Insolvency buy-outs publics contre Insolvency buy-outs privés

Antonio Azzarà, Paul Hastings, Milan (Italie)

Clemente Perrone Da Zara, Studio Legale Brock, Travaglia, Degli Occhi e Perrone, Milan (Italie)

15.30 Le 'grounding' de Swissair: l'influence des actions révocatoires sur les transactions avec les entreprises en crise

Thomas Rohner, Pestalozzi Lachenal Patry, Zurich (Suisse)

16.15 Pause-café

16.45 Négociation d'une transaction avec les administrateurs de la faillite : aspects importants du droit des sociétés, de la faillite et du travail

Otto de Witt Wijnen, Président de la Commission Droit de la Faillite de l'AIJA, Kneppelhout & Korthals, Rotterdam (Pays-Bas)

Table ronde:

Michael Staudenmayer, Stirm Staudenmayer & Koll, Fellbach (Allemagne)

Thomas Rohner, Pestalozzi Lachenal Patry, Zurich (Suisse)

Louis Verstraeten, Astrea, Anvers (Belgique)

Roberto Podda, NCTM, Milan (Italie)

17.30 Questions et réponses, récapitulation du jour

20.30 Dîner à la Villa d'Este

Samedi 31 mai 2008

08.45 Inscription, café, Hôtel Palace, Como, Italie

09.15 Les faillites dans le monde du sport: étude des cas Parme, Naples et Fiorentina

Prof. Lucio Colantuoni, Professeur de Droit du sport, Université de Milan (Italie)

10.00 Les pour et les contre dans une situation de faillite sous l'angle du droit du travail : une étude modèle avec plusieurs acteurs impliqués

Alexander Lentz, Président de la Commission Droit du Travail de l'AIJA, TaylorWessing, Hambourg (Allemagne)

10.45 Pause-café

11.15 Licenciements collectifs, plans sociaux et indemnités dans un environnement européen : similitudes européennes, chausse-trappes régionales et particularités lors d'une situation de faillite

Alexander Lentz, TaylorWessing, Hambourg (Allemagne)

Table ronde:

Marta de Oliveira Pinto Trindade, Vice-présidente de la Commission Droit du Travail de l'AIJA, Abreu Advogados, Lisbonne (Portugal)

Emanuela Nespoli, Toffoletto e Soci, Milan (Italie)

Jérôme Nicolas, Python & Peter, Genève (Suisse)

12.30 Déjeuner facultatif à l'Hôtel Palace, Como, Italie

20.30 Dîner facultatif au Restaurant "Il Crotto del Misto", Lezzeno

Administration

Venue of the Seminar

Hôtel Palace – Via Lungo Lario Trieste 16 – Como 22100
Tel: 39-031- 31 23391 – Fax: 39-031- 30 31 70 – <http://www.palacehotel.it>

Language – Number of participants – Cancellation

The Seminar will be held in English and in French without simultaneous translation. The number of participants is limited. Enrolment takes place on a first-come, first-served basis. The organisers reserve the right to cancel or modify the Seminar. In the event of cancellation by a participant, no money can be refunded. A participant, who cannot attend, may send a substitute participant.

Registration Fees

	≤ 01.05.08	> 01.05.08
Speaker	EUR 470	EUR 470
AIJA Member - < 35	EUR 470	EUR 595
AIJA Member - > = 35	EUR 520	EUR 595
Non AIJA Member	EUR 595	EUR 670
Accompanying person	EUR 160	EUR 160

The registration fee includes attendance at the seminar, documentation, coffee breaks, the Friday lunch, welcome cocktail and the Friday dinner. The accompanying persons' fee includes the welcome cocktail and the Friday dinner. Registration will only be effective after payment.

Payment should be transferred in EUR with no cost to the organisers to the following account:

IBAN LU73 0030-1029-7414-4000 – BIC BGLULL
Fortis Banque Luxembourg – Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey, L-2951 Luxembourg
Ref: AIJA “COMO”

Accommodation

Accommodation is not included in the registration fee. A limited number of rooms have been reserved at special rates at the hotel conditions indicated below. These rooms will be held only until **01.05.08**.

Hôtel Palace ****

Via Lungo Lario Trieste 16 – Como 22100
Tel: 39-031- 31 23391 – Fax: 39-031- 30 31 70 – <http://www.palacehotel.it>
Single Standard (no lake view): EUR 219, including VAT and buffet breakfast
Double Standard (no lake view): EUR 239, including VAT and buffet breakfast
Single Superior (with lake view): EUR 269, including VAT and buffet breakfast
Double Standard (with lake view): EUR 289, including VAT and buffet breakfast

Hotel Barchetta Excelsior

Piazza Cavour, 1 – Como 22100
Tel: +39 031 3221 – Fax: +39 031 302622 – <http://www.hotelbarchetta.it>
Single Standard (no lake view): EUR 199, including VAT and buffet breakfast
Double Standard (no lake view): EUR 219, including VAT and buffet breakfast
Single Superior (with lake view): EUR 249, including VAT and buffet breakfast
Double Superior (with lake view): EUR 269, including VAT and buffet breakfast

To make a reservation at one of the above hotels, please email Sue Percy at JLC at: office@judylaneconsulting.com

Dress code: Business (working sessions) or smart casual (evening programme).

Lieu du séminaire

Hôtel Palace – Via Lungo Lario Trieste 16 – Como 22100
Tel : 39-031- 31 23391 – Fax : 39-031- 30 31 70 – <http://www.palacehotel.it>

Langue – Nombre de participants – Annulation

Le séminaire se déroulera en anglais et en français sans traduction simultanée. Le nombre de participants est limité. L'inscription est effectuée par ordre chronologique. Les organisateurs se réservent le droit d'annuler ou de modifier le séminaire. En cas d'annulation par le participant, aucun remboursement n'est prévu. Tout participant empêché pourra se faire remplacer.

Frais d'inscription

	≤ 01.05.08	> 01.05.08
Orateur	EUR 470	EUR 470
Membre AIJA - < 35	EUR 470	EUR 595
Membre AIJA - > = 35	EUR 520	EUR 595
Non Membre AIJA	EUR 595	EUR 670
Accompagnant	EUR 160	EUR 160

Les **frais d'inscription** comprennent la participation aux travaux scientifiques du séminaire, la documentation, les pauses-café, le déjeuner de vendredi, le cocktail de bienvenue et le dîner de vendredi.

Les frais d'inscription des accompagnants comprennent le cocktail de bienvenue et le dîner de vendredi.

L'inscription ne sera enregistrée qu'après paiement.

Le paiement doit être effectué en EUR, sans frais pour les organisateurs, au compte suivant:

IBAN LU73 0030-1029-7414-4000 – BIC BGLULL
Fortis Banque Luxembourg – Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey, L-2951 Luxembourg
Ref : AIJA “COMO”

Hôtel

L'hébergement n'est pas compris dans les frais d'inscription. Les hôtels repris ci-dessous offrent des prix spéciaux aux participants au séminaire et aux accompagnants avant le **01.05.08**.

Hôtel Palace ****

Via Lungo Lario Trieste 16 – Como 22100
Tel : 39-031- 31 23391 – Fax : 39-031- 30 31 70 – <http://www.palacehotel.it>
Chambre simple standard (sans vue sur le lac) : EUR 219, TVA et petit déjeuner compris
Chambre double standard (sans vue sur le lac) : EUR 239, TVA et petit déjeuner compris
Chambre simple supérieure (avec vue sur le lac) : EUR 269, TVA et petit déjeuner compris
Chambre double supérieure (avec vue sur le lac) : EUR 289, TVA et petit déjeuner compris

Hotel Barchetta Excelsior

Piazza Cavour, 1 – Como 22100
Tel: +39 031 3221 – Fax: +39 031 302622 – <http://www.hotelbarchetta.it>
Chambre simple standard (sans vue sur le lac) : EUR 199, TVA et petit déjeuner compris
Chambre double standard (sans vue sur le lac) : EUR 219, TVA et petit déjeuner compris
Chambre simple supérieure (avec vue sur le lac) : EUR 249, TVA et petit déjeuner compris
Chambre double supérieure (avec vue sur le lac) : EUR 269, TVA et petit déjeuner compris

Pour réserver votre chambre d'hôtel, veuillez s.v.p. contacter Sue Percy de chez JLC : office@judylaneconsulting.com

Tenue vestimentaire: tenue de ville (séances de travail) ou décontractée chic (programme du soir).



REGISTRATION FORM – BULLETIN D'INSCRIPTION

COMO 29-31.05.2008



THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS

To be returned before **01.05.08** to / A retourner avant le **01.05.08** à :
Association Internationale des Jeunes Avocats • Avenue Louis Lepoutre 59/20
1050 Bruxelles - Belgium • Fax +32-2-347.55.22.
Or register online at www.aija.org - enregistrez-vous en ligne sur www.aija.org

Name – Nom

Law firm – Cabinet

Address – Adresse

Tel. – Tél. Fax:

E-mail Website:

Date of birth – Date de naissance

Accompanying persons – Accompagnants

First AIJA Event? – Premier événement AIJA ? Yes – Oui No – Non

Registration Fees – Frais d'inscription

	<= 01.05.08	> 01.05.08
<input type="checkbox"/> Speaker – Orateur	EUR 470	EUR 470
<input type="checkbox"/> AIJA Member / Membre AIJA - < 35	EUR 470	EUR 595
<input type="checkbox"/> AIJA Member / Membre AIJA - >= 35	EUR 520	EUR 595
<input type="checkbox"/> Non AIJA Member / Non Membre AIJA	EUR 595	EUR 670
<input type="checkbox"/> Accompanying person / Accompagnant	EUR 160	EUR 160

Optional – Facultatif

- Saturday Lunch – Déjeuner de samedi EUR 35
- Saturday Dinner – Dîner de samedi EUR 45
- Donation to / à SOS Avocats-Lawyers Emergency Defense Committee
- Donation to / à Scholarship Fund

TOTAL

EUR

I attach proof of payment by bank transfer to account no. The payee is not liable for any charges. / Je joins une copie de l'ordre de transfert (sans frais pour le bénéficiaire) au compte N° **IBAN LU73 0030-1029-7414-4000 – BIC BGLULL**
Fortis Banque Luxembourg – Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey, L-2951 Luxembourg
Ref: AIJA "COMO"

PAYMENT VISA/MASTERCARD – PAIEMENT PAR CARTE VISA/MASTERCARD

I authorise AIJA to debit my credit card (Visa/Mastercard/) of the amount of

J'autorise l'AIJA à débiter ma carte de crédit (Visa/Mastercard/) pour un montant de

Credit card Number/N° Carte de crédit:

Exp. Date:

Security Code/Code de sécurité:
(3 last digits, printed at the back of your credit card under the signature panel/3 derniers chiffres figurant au dos de votre carte de crédit dans le cadre situé sous la signature)

In the event of cancellation by a participant, no money can be refunded. A participant, who cannot attend, may send a substitute participant. En cas d'annulation par le participant, aucun remboursement n'est prévu. Tout participant empêché pourra se faire remplacer.

Booking must be made directly with the hotels / Les réservations d'hôtel doivent être effectuées directement auprès des hôtels.

AIJA will treat your personal information with the utmost respect and in accordance with EU data protection regulation. For marketing purposes only, listings may be provided to third parties. If you do not wish your details to be passed on, please tick the box .

Date Signature



ORGANIZING COMMITTEE COMITÉ D'ORGANISATION

DE WITT WIJNEN Otto,
Kneppelhout & Korthals Advocaten
POB 546
Boompjes 40 – NL-3000 AM Rotterdam
Tel: 31-10-400.51.00 – Fax: 31-10-400.51.11
Email: oe.de.witt.wijnen@kneppelhout.nl

FOCO Tommaso
Ceriani & Associati Studio Legale
Via Tommaso Salvini, 5 – IT-20122 Milano
Tel: 39-02-4547.2049 – Fax: 39-02-4547.2564
Email: tfoco@cealex.it

LENTZ Alexander Dr.
Taylor Wessing
Hanseatic Trade Center
Am Sandtorkal 41 – D-20457 Hamburg
Tel: 49-40-36.80.30 – Fax: 49-40-36.80.32.80
Email: a.lentz@taylorwessing.com

MUMENTHALER Beat
Python & Peter
6, rue François Bellot – CH-1206 Genève
Tel: 41-22-702.1445 – Fax: 41-22-702.1450
Email: bmumenthaler@pplex.ch

STAUDENMAYER Michael
Stirm, Staudenmayer & Kollegen
Cannstatter Str 102 – D-70734 Fellbach
Tel: 49-711-585.65.915 – Fax: 49-711-585.65.919
Email: staudenmayer@stista.de

L'AIJA EST LA SEULE ASSOCIATION MONDIALE CONSACRÉE AUX AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES DE MOINS DE 45 ANS. À TRAVERS UN LARGE CHOIX DE RÉUNIONS, SÉMINAIRES, COURS DE DROIT ET PLAIDOYER, L'AIJA ENCOURAGE LA COLLABORATION ET L'AMITIÉ ENTRE LES JEUNES QUI FONT CARRIÈRE DANS LES PROFESSIONS JURIDIQUES DANS LE MONDE ENTIER.

INTRIGUÉ PAR LES PROBLÈMES QUI TOUCHENT AU DROIT INTERNATIONAL ? INTÉRESSÉ PAR LA CRÉATION D'UN CABINET INTERNATIONAL ? ENTHOUSIASTE À L'IDÉE DE NE PAS SEULEMENT FAIRE PARTIE D'UN RÉSEAU DE MILLIERS D'AVOCATS OU DE JURISTES DÉMARRANT LEUR CARRIÈRE DANS LE MONDE ENTIER, MAIS DE FAIRE UN PETIT EFFORT POUR DEVENIR LEUR AMI ? ATTIRÉ PAR DES SÉMINAIRES DONNÉS PAR DES PROFESSIONNELS ENTHOUSIASTES QUI PARTAGENT LEURS IDÉES ET VOUS FONT PARTICIPER AUX DISCUSSIONS SUR LES DERNIERS DÉVELOPPEMENTS EN DROIT DES AFFAIRES ? L'AIJA EST VOTRE ASSOCIATION.

L'AIJA DONNE AUX PROFESSIONNELS DU DROIT UNE EXCELLENTE OPPORTUNITÉ DE CONTRIBUER DANS UN ENVIRONNEMENT INTERNATIONAL, AUX SUJETS IMPORTANTS QUI CONCERNENT LA PROFESSION. AU SEIN DE L'AIJA, AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES PARTAGENT LEURS VUES ET LEURS EXPÉRIENCES AVEC D'AUTRES COLLÈGUES DE PAR LE MONDE ET AMÉLIORENT LEURS APTITUDES PROFESSIONNELLES. NOUS NE METTONS PAS SEULEMENT L'ACCENT SUR LES COMPÉTENCES LÉGALES MAIS AUSSI SUR DES ASPECTS TELLES QUE LA NÉGOCIATION, LA CAPACITÉ DE GESTION ET L'APTITUDE À TRAVAILLER DANS UN ENVIRONNEMENT MULTICULTUREL, QUI SONT TOUT AUSSI IMPORTANTS POUR LE DÉVELOPPEMENT PROFESSIONNEL DE NOS MEMBRES, ET QUI CONSTITUENT DES COMPÉTENCES PRIMORDIALES, QUE L'AVOCAT DU 21ÈME SIÈCLE DOIT POUVOIR GÉRER. EN REJOIGNANT L'AIJA VOUS BÉNÉFICIEZ DES IDÉES DE VOS COLLÈGUES ET DE DISCUSSIONS AVEC EUX SUR UN PIED D'ÉGALITÉ. NOUS NE DONNONS PAS DE COURS – NOUS « PARTAGEONS, APPRENONS ET PROFITONS ».

TOUT EN DÉFENDANT CES PRINCIPES QUI FORMENT UNE PART ESSENTIELLE DES PROFESSIONS JURIDIQUES DE PAR LE MONDE, L'AIJA EST AUSSI UN ARDENT DÉFENSEUR DES DROITS DE L'HOMME ET DE LA RESPONSABILITÉ SOCIALE DES PROFESSIONS JURIDIQUES.

AIJA IS THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION DEVOTED TO LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL AGED 45 AND UNDER. AIJA, THROUGH A WIDE RANGE OF MEETINGS, SEMINARS, LAW COURSES AND ADVOCACY, PROMOTES PROFESSIONAL COOPERATION AND FRIENDSHIP AMONG YOUNG, CAREER BUILDING LEGAL PROFESSIONALS AROUND THE WORLD.

INTRIGUED BY ISSUES ON THE CUTTING EDGE OF INTERNATIONAL LAW? INTERESTED TO BUILD AN INTERNATIONAL PRACTICE? EAGER NOT ONLY TO BECOME PART OF A NETWORK OF THOUSANDS OF CAREER BUILDING LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL FROM ALL OVER THE WORLD BUT ALSO, WITH A LITTLE EFFORT, TO BECOME THEIR FRIENDS? KEEN TO GO TO SEMINARS RUN BY ENTHUSIASTIC PROFESSIONALS WHO WILL SHARE THEIR IDEAS AND INVOLVE YOU IN DISCUSSIONS ON THE LATEST DEVELOPMENTS IN LAW AND BUSINESS? THEN AIJA IS YOUR ASSOCIATION.

AIJA GIVES LEGAL PROFESSIONALS AN EXCELLENT OPPORTUNITY TO CONTRIBUTE TO IMPORTANT TOPICS CONCERNING THE PROFESSION IN AN INTERNATIONAL ENVIRONMENT. WITHIN AIJA, LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL CAN SHARE VIEWS AND EXPERIENCES WITH OTHER COLLEAGUES FROM AROUND THE WORLD AND ENHANCE THEIR PROFESSIONAL SKILLS. WE FOCUS NOT ONLY ON LEGAL SKILLS BUT EQUALLY IMPORTANTLY ON CONTRIBUTING TO THE BROADER PROFESSIONAL DEVELOPMENT OF OUR MEMBERS WHICH IS OF PARAMOUNT IMPORTANCE TO THE 21ST CENTURY LAWYER AND INCLUDES NEGOTIATION AND MANAGEMENT SKILLS AND THE ABILITY TO WORK IN A MULTI-CULTURAL ENVIRONMENT. BY JOINING AIJA YOU WILL BENEFIT FROM THE INPUT OF AND DISCUSSIONS WITH COLLEAGUES ON AN EQUAL FOOTING. WE DO NOT "LECTURE" – WE "SHARE, LEARN AND BENEFIT".

DEFENDING THOSE PRINCIPLES, WHICH ARE AN INTRICATE PART OF THE LEGAL PROFESSION WORLDWIDE, AIJA IS ALSO COMMITTED TO THE DEFENCE OF HUMAN RIGHTS AND THE SOCIAL RESPONSIBILITY OF LEGAL PROFESSIONALS.

Italy

[Young lawyers of every country stand together. They intend to defend those principles which are common and which they consider to be indivisible from the notion of justice and law]

AIJA, Declaration of Athens. Adopted, August 27, 1966.

